



## **Zejun Jiang**

*Beijing*

---

### **PRACTICE AREAS**

- Private equity and venture capital

### **PROFESSIONAL EXPERIENCE**

Mr. Jiang began his legal career in 2020 and focuses on venture capital and private equity financing and investment, mergers and acquisitions, and general corporate matters. Before joining Han Kun, Mr. Jiang practiced in the New York office of China International Capital Corporation.

### **EDUCATION**

Mr. Jiang received in 2018 a Bachelor of Arts degree and Bachelor of Law degree from Guangdong University of Foreign Studies. He later obtained an LL.M. degree from the University of Hong Kong in 2019 and an LL.M. degree from the University of Virginia in 2020.

### **QUALIFICATIONS**

New York State Bar Qualification  
PRC Bar Qualification

### **WORKING LANGUAGES**

Chinese, English, Cantonese



## 姜泽骏

北京

---

### 业务领域

- 私募股权和风险投资

### 工作经历

姜泽骏先生从 2020 年起从事律师工作，主要从事私募投融资、兼并收购及一般性公司事务等方面的法律服务，在加入汉坤律师事务所前，姜先生曾在中国国际金融股份有限公司纽约办公室工作。

### 教育背景

姜泽骏先生于 2018 年获得广东外语外贸大学文学学士学位，同时获得法学学士学位，姜先生赴香港就读于香港大学法学院，于 2019 年获得法学硕士学位，后赴美国就读于弗吉尼亚大学法学院，并于 2020 年获得法学硕士学位。

### 执业资格

美国纽约州律师执业资格  
中华人民共和国法律职业资格

### 工作语言

中文、英文、粤语